

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN NATIONAL SHIPPING LINES Date: 30-09-2025 09:59:25 AM Subject: Response related to material information in media</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الخطوط البحرية الوطنية الاردنية التاريخ: 30-09-2025 09:59:25 AM الموضوع: الرد على المعلومة الجوهرية المنشورة في وسائل الاعلام</p>
<p>Transcript of the report:</p>	<p>نص التقرير:</p>
<p>Jordan Securities Commission Amman – Jordan</p> <p>We refer to the press release published in several online newspapers on Saturday, September 27, 2025, regarding the decision of the Council of Ministers to approve the Joint Development Agreement (JAD) and its annexes.</p> <p>Kindly be informed that this agreement and its annexes represent an approval to extend the agreement originally signed in 2007 between Aqaba Development Corporation and Aqaba Port Marine Services Company. The latter is 70% owned by Smit Lamnalco Jordan (an affiliate company in which Jordan National Shipping Lines holds a 19% share). The extension has been granted for a period of three years.</p> <p>With best regards</p> <p>CEO Tarek Dajani</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية المحترمون عمان - الأردن</p> <p>نشير الى الخبر الصحفي المنشور في عدد من الصحف الالكترونية يوم السبت الموافق 2025/9/27 بخصوص قرار مجلس الوزراء بالموافقة على اتفاقية التطوير المشترك (JAD) وملاحقها.</p> <p>يرجى العلم بأن هذه الاتفاقية وملاحقها هي موافقة على تمديد الاتفاقية الموقعة بين كل من شركة تطوير العقبة من جهة وشركة ميناء العقبة للخدمات البحرية من جهة أخرى منذ العام 2007، علماً بأن الأخيرة مملوكة بنسبة 70% من شركة سميت لمنالكو الأردن (شركة حليفة مملوكة لشركة الخطوط البحرية الوطنية الأردنية بنسبة 19%)، علماً بأن مدة التمديد هي ثلاثة سنوات.</p> <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،</p> <p>المدير العام طارق الدجاني</p>
<p>Date of occurrence of material event: 27-09-2025</p>	<p>تاريخ وقوع الحدث الجوهري: 2025-09-27</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Abdallah Mustafa Kamil Kamal</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Abdallah Mustafa Kamil Kamal</p>